
Protokół Nr XXXlX/2008 
z XXXIX Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego, 

odbytej w dniu 22 maja 2009 r. 
w siedzibie Starostwa Powiatowego w Łodzi. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12:00 i trwała do godziny 16:00. 
Skład Rady Powiatu - 19 radnych. 
Obecnych - 18 radnych. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Pkt l. porządku obrad - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego - Pan Ryszard Surowiec serdecznie 
powitał Radnych, Zarząd Powiatu, Pana Starostę, Pana Wicestarostę, Panią Skarbnik, Pana 
Sekretarza, Panią Urszulę Jędrzejczyk, Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy, Kierownika 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, Dyrektorów, Naczelników i Kierowników oraz 
wszystkich przybyłych na Sesję Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Przewodniczący Rady stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał 
przez Radę Powiatu. 

Pkt 2. porządku obrad - Przyjęcie porządku obrad XXXIX Sesji Rady 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Pan Przewodniczący poprosił o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu 
dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu łódzkiego wschodniego 
na 2009r., aktualizacje wieloletniego planu inwestycyjnego dla powiatu łódzkiego 

wschodniego na lata 2007- 2015, uchwała w sprawie zmiany planu rozwoju lokalnego 
powiatu łódzkiego wschodniego na lata 2007 - 2015. Uchwały dotyczą realizacji inwestycji 
DPS w Wiśniowej Górze. Kolejne uchwały, które maja zostać wprowadzone do porządku to 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2009 
w związku z realizacją projektu pn. "Dobry wybór - Lepsza przyszłość", podjęcie uchwały w 
sprawie zatwierdzema projektu pn. "Inwestycja w kadrę" realizowanego w ramach Priorytetu 
VI "Rynek pracy otwarty dla wszystkich" Działania 6.1 "Poprawa dostępu do zatrudnienia 
oraz wspieranie aktywności zawodowej w regionie" Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
2007 - 2013. 
Zaproponowaną zmianę poddał pod głosowanie, w wyniku którego przy ilości głosów: 

"za" - 19, "przeciw - O, "wstrzymuję się" - O radni jednogłośnie przychylili się 
do wprowadzenia nowego punktu do porządku obrad. 
Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie zmiennego porządku obrad. 
W wyniku głosowania, przy ilości głosów: "za" - 19, "przeciw - O, "wstrzymuję się" - O 
porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad XXXIX Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 
3. Przyjęcie protokołów z XXXVII i XXXVIII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego. 
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4. Sprawozdanie z prac Zarządu w olaesie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Andrespol 

w 2009 roku. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego 

narok 2009. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmIan w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego 

narok 2009. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmIan w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego 

narok 2009. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 

dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2007 - 2015. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na lata 2007 - 2015 przyjętego Uchwałą Nr 2471XXIV/2008 Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 maja 2008r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na rok 2009 w związku z realizacją projektu pn. "Dobry wybór - Lepsza przyszłość". 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Państwowego Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na obszarze Powiatu 
za rok 2008. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Łódzkiego Wschodniego. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu finansowego Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2009 roku. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego w Łodzi. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie prZYJęCIa pomocy rzeczowej od Gminy Rzgów 

na modernizację dróg powiatowych w 2009 roku. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pn. "Inwestycja w kadrę" 

realizowanego w ramach Priorytetu VI "Rynek pracy otwarty dla wszystkich" Działania 
6.1 "Poprawa dostępu do zatrudnienia oraz wspieranie aktywności zawodowej 
w regionie" Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 - 2013. 

20. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
21. Wolne wnioski i sprawy różne. 
22. Zamknięcie obrad XXXIX Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Pkt 3. porządku obrad - Przyjęcie protokołów z XXXVII i XXXVIII Sesji 
Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Przewodniczący Rady poinformował radnych, że protokoły z XXXVII i XXXVIII sesji 
zostały wyłożone do wglądu w Biurze Rady Powiatu. Radni mogli się zapoznać 

z protokołami, w związku z czym zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi do protokołów. 
Ponieważ nie było uwag, przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 19, "przeciw - O, "wstrzymuję się" - O, protokoły zostały przyjęte jednogłośnie. 
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Pkt 4. porządku obrad - Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie 
międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Starostę o uzupełnienie do pisemnej informacji z prac 
Zarządu w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Starosta Łódzki W schodni - Pan Piotr Busiakiewicz poinformował o posiedzeniu, które 
odbyło się w dniu 21 maja 2009 r., gdzie podjęto następujące decyzje: 

• Zarząd podjął uchwały w sprawie: 

- ustalenia wysokości odpisu w 2009 roku na Zakładowy Fundusz Świadczeń 
Socjalnych dla nauczyciela emeryta i rencistę uprawnionego do korzystania 
ze świadczeń socj alnych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Łódzki 
Wschodni. Ustalono wysokość odpisu w kwocie 872,82 zł. 

- zatwierdzenia wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o zamówienie 
publiczne na Przekształcenie zasobu geodezyjnego i kartograficznego Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego do układu ,,2000/21". W przedmiotowym postępowaniu 
wpłynęły 2 oferty, najkorzystniejszą złożyło konsorcjum firm, które tworzą 

Wojewódzki Ośrodek Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej w Łodzi 

z siedzibą w Łodzi oraz Algores - Sofio Łączna kwota zamówienia - 138.506,60 zł 
brutto. W budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego zabezpieczono środki 

na realizację tego zadania. 
- zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2009. Zmiany 

wprowadzono na podstawie wniosku złożonego przez Wydz. Polityki Społecznej, 
- zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2009. Zmiany 

są konsekwencją wniosków złożonych przez: Wydz. Polityki Społecznej, Referat 
ds. Funduszy Strukturalnych UE i Promocji Powiatu oraz PCPR, 

- lokaty wolnych środków budżetowych w wysokości 3.000.000,00 zł. 

• Zarząd zatwierdził arkusze organizacyjne na rok szkolny 2009/2010 następujących szkół 
i placówek prowadzonych przez Powiat. Istotnych zmian nie było. 

• Zarząd podjął inicjatywy uchwałodawcze w sprawie: 

- zmiany w "Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na lata 2007 - 2015" przyjętego Uchwałą Nr 2471XXIV/2008 Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 maja 2008r., 

- zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2009, 
- aktualizacji Wieloletniego Planu Inwestycyjnego dla Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na lata 2007 - 2015, 
- zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2009 

w związku z realizacją projektu pn. "Dobry wybór - Lepsza przyszłość", 
- zatwierdzenia projektu pn. "Inwestycja w kadrę" realizowanego w ramach Priorytetu 

VI "Rynek pracy otwarty dla wszystkich" Działania 6.1 "Poprawa dostępu 
do zatrudnienia oraz wspieranie aktywności zawodowej w regionie" Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 - 2013. 

• Zarząd podjął decyzję w sprawie podpisania umowy z firmą Lehman + Partner z siedzibą 
w Koninie na "Wykonanie ewidencji dróg powiatowych i obiektów mostowych w ciągach 
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tych dróg". Wartość zamawianych prac objętych umową dotyczy kwoty 121.268,00 zł 
brutto, termin wykonania zadania: do 30 listopada 2009 roku. 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Głos zabrał Pan Andrzej Opala, zapytał o kwestię kosztów związanych z wykonaniem 
dokumentacji na termodernizację ZSP Nr 2 w Koluszkach. Koszt inwestycji określono 

na kwotę 76.000 zł. Część prac już została wykonana w ramach robót remontowych. Zapytał 
co będzie wchodziło w skład dokumentacji. 
Pan Dariusz Łukowiak powiedział, że jest to pełna dokumentacja techniczna, kosztorysowa 
ze stosowną decyzją środowiskową oraz pozwoleniem na budowę. Nie uwzględnia 
ona wymiany stolarki okiennej, która została wcześniej dokonana. Termodernizacja obejmuje 
docieplanie stropów, ścian, wymiana drzwi, wymiana niektórych elementów instalacji 
centralnego ogrzewania, przeprojektowanie. 

Pkt 5. porządku obrad - interpelacje i zapytania. 

( Nie zgłoszono interpelacji i zapytań. 

Pkt 6. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy 
finansowej od Gminy Andrespol w 2009 roku. 

Projekt uchwały omówiony został przez Panią Skarbnik. Rada Gminy Andrespol 
podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na realizację zadania inwestycyjnego - przebudowa drogi powiatowej 2921E 
ul. Główna w gminie Andrespol w powiecie Łódzkiem Wschodnim etap III w 2009 roku. 
Pomoc została określona na kwotę 250.000 zł. Przedstawiony projekt umowy gminy 
Andrespol mówi o współfinansowaniu powyższego zadania inwestycyjnego w wysokości 
po 50%. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów 
oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki w tym zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 

iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy 
Kabat poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionej uchwały. W wyniku przeprowadzonego głosowania 
uchwała została podjęta jednogłośnie przy ilości głosów "za" - 19, "przeciw - O, "wstrzymuję 
się" - O. Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Pkt 7. porządku obrad - Podjęcie Uchwały w spraWIe zmian budżetu 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2009 rok. 

Projekt uchwały został przedstawiony przez Panią Skarbnik, która powiedziała, projekt 
uchwały proponuje zwiększenie planu dochodów o kwotę 265.996 zł i o taka samą 
zwiększenie planu wydatków. 
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Zmiany zawarte w projekcie obejmują: 
- zwiększenie planu dochodów i planu wydatków o kwotę 250.000,00 zł, stanowią 

pomoc finansową z gminy Andrespol na realizację zadania inwestycyjnego 
pn. "Przebudowa drogi powiatowej Nr 2921E - ul. Głównej w Janówce w gminie 
Andrespol w Powiecie Łódzkim Wschodnim - etap III"; 

- zwiększenie planu dochodów o kwotę 9.000,00 zł w związku ze sprzedażą samochodu 
służbowego i przeznaczenie tej kwoty na zakup urządzeń wielofunkcyjnego 
dla potrzeb Wydziału Komunikacji i Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego 
w Łodzi; 

- zwiększenie planu dochodów z tytułu otrzymywanych darowizn od przedsiębiorców 
z terenu Powiatu Łódzkiego Wschodniego o 2.000,00 zł i przeznaczenie tej kwoty 
na organizację tegorocznych obchodów Święta Powiatu Łódzkiego Wschodniego; 

- zwiększenie planu dochodów o 530,00 zł na wniosek Dyrektora I Liceum 
Ogólnokształcącego w Koluszkach i Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
w Tuszynie z tytułu najmu pomieszczeń oraz wpływów z różnych opłat. 

Ponadto w związku z osiągnięciem wyższych niż planowano dochodów sklasyfikowanych 
w dziale 700 -Gospodarka mieszkaniowa, rozdziale 705 - Gospodarka gruntami 
i nieruchomościami o kwotę 11.876,00 zł, zwiększono plan wydatków z przeznaczeniem 
na wypłatę odszkodowań za przejecie działek pod budowę dróg publicznych. 
Pozostałe zmiany przygotowane zostały na wniosek Kierownika Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie i dotyczą zmniejszenia udziału Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
w rehabilitacji uczestników Warsztatów Terapii Zajęciowej z 15% do 10% kosztów. 
Środki pochodzące ze zmniej szenia wydatków na w cel przeznaczono na zakup serwera 
dla potrzeb Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie oraz przeprowadzenie prac 
rozbiórkowych budynku gospodarczego w Katarzynowie. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów 
oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki w tym zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 
iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy 
( Kabat poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
'\ 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionej uchwały. W wyniku przeprowadzonego głosowania 
uchwała została podjęta jednogłośnie przy ilości głosów "za" - 19, "przeciw - O, "wstrzymuję 
się" - O. Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Pkt 8. porządku obrad - Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2009 rok. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik. Uchwała dotyczy zmiany po stronie 
planu wydatków z zakresu zadań własnych z budżetu powiatu poprzez zwiększenie 

i zmniejszenie planów wydatków o kwotę 347.287 zł. Przygotowana propozycja zmian 
po stronie planu wydatków własnych Powiatu wynika z zawarcia nowych porozumień 
dotyczących dzieci z Powiatu Łódzkiego Wschodniego umieszczonych w rodzinach 
zastępczych i placówkach opiekuńczo - wychowawczych poza terenem Powiatu 
oraz ze zmIany kosztów utrzymania w roku 2009 w placówkach opiekuńczo -
wychowawczych. 
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Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów w tym 
zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 
iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionej uchwały. W wyniku przeprowadzonego głosowania 
uchwała została podjęta jednogłośnie przy ilości głosów "za" - 19, "przeciw - 0, "wstrzymuję 
się" - o. Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Pkt 9. porządku obrad - Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2009 rok. 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały, który dotyczy zmian w związku z prowadzonym 
zadaniem inwestycyjnym pn. "Rozbudowa Domu Pomocy Społecznej w Wiśniowej Górze". 
Propozycja zmian wynika z uwag po ocenie formalnej Instytucji Zarządzającej RPO dla 
Województwa Łódzkiego i niezakwalifikowania jednego elementu wyposażenia DPS 
w Wiśniowej Górze do wydatków kwalifikowanych w związku z realizacją zadania 
inwestycyjnego pn. "Rozbudowa Domu Pomocy Społecznej w Wiśniowej Górze". 
Ponadto w związku z podpisaniem umowy przez Powiat Łódzki Wschodni z zarządem 
Województwa Łódzkiego na realizację zadania inwestycyjnego pn. "Budowa dźwigu 

osobowego dla osób niepełnosprawnych w budynku administracyjno - mieszkalnym Domu 
Pomocy Społecznej w Lisowicach" zachodzi konieczność zmiany jednostki koordynującej 
zadanie z DPS w Lisowicach na Wydział Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska - w imieniu beneficjenta - Powiatu Łódzkiego Wschodniego. Zmiany w planie 
wydatków własnych budżetu Powiatu w układzie klasyfikacji budżetowej obejmowałyby 
zwiększenie i zmniejszenie planu o kwotę 97.417,50 zł 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów w tym 
zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 

iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionej uchwały. W wyniku przeprowadzonego głosowania 
uchwała została podjęta jednogłośnie przy ilości głosów "za" - 19, "przeciw - 0, "wstrzymuję 
się" - o. Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Pkt 10. porządku obrad - Podjęcie Uchwały w sprawie w sprawie 
aktualizacji Wieloletniego Planu Inwestycyjnego dla Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na lata 2007 - 2015. 

Pani Skarbnik zaprezentowała projekt uchwały. Przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu 
został opracowany w związku koniecznością wprowadzenia zmian w planie finansowym 
projektu z otrzymanymi uwagami po niezakwalifikowaniu jednego elementów wyposażenia 
DPS w Wiśniowej Górze do wydatków kwalifikowanych w związku z realizacją zadania 
inwestycyjnego pn. "Rozbudowa Domu Pomocy Społecznej w Wiśniowej Górze". 
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Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów w tym 
zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 
iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionej uchwały. W wyniku przeprowadzonego głosowania 
uchwała została podjęta jednogłośnie przy ilości głosów "za" - 19, "przeciw - O, "wstrzymuję 
się" - o. Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Pkt 11. porządku obrad - Podjęcie Uchwały w sprawie aktualizacji Planu 
Rozwoju Lokalnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2007 - 2015 
przyjętego Uchwałą Nr 2471XX1V/2008 Rady Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego z dnia 29 maja 2008r. 

Projekt uchwały omówiła Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. 
Uchwała dotyczy braku kwalifikowalności wydatku stanowiącego element wyposażenia 
projektu pn. "Rozbudowa Domu Pomocy Społecznej w Wiśniowej Górze", złożonego przez 
powiat w ramach konkursu ogłoszonego w ramach RPO Województwa Łódzkiego, 

wprowadzono zmiany w "Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego 2007 
- 2015" uwzględniając uwagi Instytucji Zarządzającej. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów w tym 
zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 
iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionej uchwały. W wyniku przeprowadzonego głosowania 
uchwała została podjęta jednogłośnie przy ilości głosów "za" - 19, "przeciw - O, "wstrzymuję 
się" - o. Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

( Pkt 12. porządku obrad - Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2009 w związku z realizacią 

projektu pn. "Dobry wybór - Lepsza przyszłość". 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. Niniejszy projekt został opracowany z uwagi 
na przyznaną dotację rozwojową ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 
Poddziałania 7.1.2.-Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez powiatowe centra 
pomocy rodzinie w wysokości 210.577,72 zł. W dniu 13 maja 2009r. został podpisany aneks 
do umowy z dnia 15 października 2008r. zawartej na lata 2008 - 2013 określający wysokość 
dotacji na rok 2009. Środki te znalazły się już na koncie. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów w tym 
zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 
iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

7 



Pkt 14. porządku obrad - Podjęcie Uchwały w sprawie przvięcia 

sprawozdania Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie 
bezpieczeństwa sanitarnego na obszarze Powiatu za rok 2008. 

Sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego z roku 
2008 przedstawiła Pani Urszula Jędrzejczyk - Powiatowy Inspektor Sanitarny. 
Na początku Pani Inspektor nawiązała do poprzedniego punktu obrad, czyli skargi przeciwko 
Staroście. Zbiorniki na gnojowicę znajdują się pod kontrolą Państwowego Wojewódzkiego 
Inspektora Sanitarnego, który wydał zgodę na podstawie operatu środowiskowego, gdyż 
w żadnych przepisach nie jest napisane, że wymagana jest zgoda sąsiadów na budowę 
przedstawionego zbiornika - podkreśliła Pani Inspektor. Zdaniem Pani Jędrzejczyk powinna 
zostać wydana decyzja zakrycia zbiornika. 

Pani Inspektor w swoim sprawozdaniu rozpoczęła od zdrowia, gdyż w roku 2008 pogorszyła 
się sytuacja zapadalności na choroby wieku dziecięcego, natomiast nastąpiło zmniejszenie 
zapadalności na choroby wzw, pokąsania przez zwierzęta i zatrucia chemiczne. 
Stosunkowa niska liczba zachorowań wśród dzieci na świnkę, ospę wietrzną, krztusiec 
i różyczkę związana jest z prowadzeniem szczepień ochronnych. 
Liczba zachorowań na wszystkie typy wirusowego zapalenia wątroby w powiecie w 2008 
roku bardzo się poprawiła. Od 2004 w Powiecie Łódzkim Wschodnim nie zarejestrowano 
żadnego przypadku zachorowania na wzw typu A. Poprawie uległa zapadalność na wzw typu 
B, gdyż obowiązują obowiązkowe szczepienia przeciwko tej chorobie. Natomiast zapadalność 
na wzw typu C wzrosła niestety w tym przypadku nie ma szczepionek, które zwalczałyby 
daną chorobę. Spadła zapadalność na zatrucia pokarmowe salmonellozowe, które głównie 
były wywoływane przez pałeczki SalmonelIowe z grupy D jednakże jest wzrost zapadalności 
na zakażenia jelitowe wirusowe, które w 70% wywoływane były przez rotawirusy 
i w mniejszym stopniu przez adenowirusy. Na terenie powiatu odnotowano 1 ognisko 
zbiorowego zatrucia pokarmowego wywołane podaniem nie~opieczonego ciasta czworo
osobowej rodzinie. 
W roku 2008 w powiecie łódzkim wschodnim liczba osób pokąsanych przez zwierzęta spadła 
do 90 w tym 20 osób zostało zaszczepione przeciw wściekliźnie. 87 osób zostało pokąsanych 
przez zwierzęta domowe, 3 osoby przez zwierzęta dzikie (małpa, bóbr, mysz). 
W 2008 roku w powiecie łódzkim wschodnim zarejestrowano 3 przypadki zapaleń opon 
mózgowo - rdzeniowych, w tym 2 przypadki zapalenia opon mózgowo - rdzeniowych 
o nieokreślonej etiologii i 1 przypadek wirusowego zapalenia opon mózgowo - rdzeniowych. 
Pani Inspektor przedstawiła wybrane choroby zakaźne, które są ważne dla powiatu tak jak np. 
borelioza, która nie uległa zmianie, grypa nastąpił tutaj spadek zachorowań. W chorobach 
pasożytniczych jest problem z świerzbem gdzie nastąpił wzrost tej choroby w szczególności 
w łódzkich szkołach. Nauczyciele walcząc z bezradnością zwracają się o pomoc 
do inspektoratu sanitarnego w celu zapobiegania rozprzestrzeniania się tych pasożytników. 
Nastąpił spadek zatruć chemicznych w tym alkoholem, lekami i preparatami. 

Pani Jędrzejczyk wspomniał o nowym zjawisku grupy świńskiej, gdzie w Europie 
odnotowano już 276 przypadków, a w Polsce 2 przypadki. 

W drugim punkcie sprawozdania pani Jędrzejczyk przedstawiła ocenę szczepień ochronnych 
w Punktach Szczepień w powiecie Łódzkim Wschodnim. W powiecie znajduje się 12 
poradni, które wykonują szczepienia. Zostały przeprowadzone 22 kontrole podczas których 
kontrolą zostały poddane poradnie w celu ustalenia w jaki sposób są w nich wykonywane 
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szczepienia. Najlepsze wykonawstwo szczepień było w poradniach: NZOZ "ESKULAP" 
w Gałkowie i NZOZ "Przychodnia Lekarska - ZDROWIE" w Koluszkach. W pozostałych 
przychodniach wykonawstwo szczepień należy uznać za dobre. 

Powiatowa Stacja Inspekcji Sanitarno - Epidemiologiczna to nie tylko kontrole ale jak 
i nadzór laboratoryjny. W powiatowej stacji inspekcji znajduje się laboratorium 
akredytowalne, które wykonuje wiele badań. W 2004 roku laboratorium uzyskało akredytację 
na wiele metod. Laboratorium bakteriologiczne, które sprawdza czystość powierzchni 
szpitala, to bada czystość powietrza, skuteczność sterylizacji. Dzięki temu można porównać 
wszystkie kontrole jednocześnie w ten sposób uzyskuję się lepsze wyniki kontroli. 
Laboratorium to wykonało już 212 kontroli ze środowiska medycznego, jest to jedyne 
laboratorium w województwie łódzkim, które współpracuje z różnymi instytucjami. 
Laboratorium Środowiskowe wykonuje pomiary w zakładach pracy czyli zapylenie, hałas, 
wibracje w ten sposób laboratorium ocenia zagrożenie w pracy. Laboratorium to wykonało 
1243 badania. Najważniejszym Laboratorium jest właściwy Nadzór nad wodą do spożycia, 
które wykonało 3892 badania, 2900 badań wody z basenu. Jako jedyni w województwie 
łódzkim mają uprawnienia na badanie Legionellii. 

Pani Inspektor poddała pod ocenę placówki użyteczności publicznej, rozpoczęła od Służby 
Zdrowia. W powiecie pod nadzorem znajduje się 8 ZOZ, 17 Niepublicznych ZOZ, 3 centra 
powiadomienia ratunkowego bez gabinetów zabiegowych, 1 laboratorium analiz lekarskich, 
28 gabinetów działających w ramach indywidualnej praktyki lekarskiej, 2 Publiczne Domy 
Opieki Społecznej, 1 Niepubliczny Dom Opieki Społecznej i prywatny Dom Opieki nad 
osobami starszymi. Stan tych obiektów ocenia się na dobry. 

W zakresie higieny komunalnej to oddział, który zajmuje się wszystkim, gdyż ma nadzór nad 
pozostałymi obiektami użyteczności publicznej. Pełni nadzór nad higiena środowiska, pełni 
nadzór nad utrzymaniem należytego stanu sanitarnego, nadzór nad jakością usług 

w zakładach fryzjerskich, kosmetycznych i itp., wydaje decyzję na ekshumacje i prowadzi 
nadzór z innymi służbami sanitarnymi. 
Stan sanitarno-techniczny nadzorowanych wodociągów publicznych i lokalnych jest dobry. 
Jakość wody monitorowana jest poprzez badania wykonywane przez PIS, częstotliwość 

poboru wody uzależniona jest od zużycia wody przez ludność danego terenu. 
Następnie za pobór wód odpowiedzialni są właściciele rurociągów. 
W Bukowcu producentem wody jest gospodarstwo pomocnicze przy Urzędzie Gminy tutaj 
ze względu na przekroczenia manganu woda warunkowo nadaje się do spożycia, termin 
wykonania jest do 31 grudnia 2010 r. ale w planach jest rozbudowa stacji wodociągowej 
i budowa stacji ustępniania. 
Wodociąg publiczny w Natolinie i wodociąg publiczny w Lipinach trzeba było wyłączyć 
ze względu na bakterie coli. Hydrofornie z Natolina przyłączono do Inwągrowa a po badaniu 
była decyzja już dopuszczająca produkowanie wody. Natomiast w Lipinach przyłączono 
na drugą studnię i tam również pojawiły się bakterię coli, więc musiał zostać podstawiony 
samochód z wodą pitną. 
Na terenie powiatu zlokalizowane jest 1 kąpielisko w Tuszynie w którym obowiązuje zakaz 
kąpieli ze względu na złą jakość wody ocenioną wizualnie. Stan sanitarno - porządkowy 

plaży i zaplecza nie budził zastrzeżeń. 

Powiat łódzki wschodni posiada dwa baseny, które były unieruchamiane trzy razy. Pływalnia 
Ocenaik w Tuszynie 2 razy ze względu na poj awienie się gronkowców w wannie 
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z hydromasażem, i basenie rekreacyjnym. W Wiśniowej Górze raz unieruchomiony został 
basen ze względu na pojawienie się bakterii coli i była przekroczona ogólna grupa bakterii. 

W gospodarce odpadami nic nie budzi zastrzeżeń ponieważ mamy swoj e wysypiska śmieci 
i oczyszczalnie ścieków, które odprowadzają odpady. 
Na terenie powiatu prowadzona jest również selektywna zbiórka odpadów komunalnych. 
Niestety powiat nie posiada spalarni odpadów medycznych pokreśliła Pani Inspektor co wiąże 
się z wywożeniem tych odpadów bardzo daleko by mogły zająć się tym specjalistyczne 
firmy. 
Przy szaletach Inspektor sanitarny również nie ma zastrzeżeń. Szalety posiadają całą 
wymaganą kanalizację odprowadzającą ścieki i prowadzącą bieżącą wodę ciepłą i zimną. 
Inspektor skierował prośbę aby zwiększyć liczebność szalet. 
Obiekty użyteczności publicznej takie jak zakłady fryzjerskie, kosmetyczne, solaria, hotele są 
w bardzo dobrym stanie. To samo można powiedzieć o dworcach, przystankach 
i targowiskach. Stan porządkowy terenów rekreacyjnych jest bardzo zadbany, prace 
pielęgnacyjne zieleni na skwarkach, w parkach oraz na ulicach i posesjach były prowadzone 
systematycznie. 
W 2008r. wpłynęło 14 interwencji z terenu powiatu w tym 6 niesłusznych, a w pozostałych 
uchybieniach zostały usunięte. Skargi dotyczyły między innymi: jakości wody 
w indywidualnych studiach, samowoli budowlanych, złego stanu sanitarnego mieszkań 
i toalet. 
W zakresie higieny żywności, żywienia i przedmiotów użytku na ternie powiatu znajdują się 
63 zakłady produkujące żywność, 339 obiektów obrotu żywnością, 109 zakładów 
gastronomicznych i 30 tzw. Stołówek. 
W powyższych obiektach przeprowadzono 439 kontroli podczas których nałożono 13 
mandatów karnych. W 5 przypadkach nałożono karę pieniężną, iż była prowadzona 
działalność bez zatwierdzenia lub niezgodnie z decyzją zatwierdzającą. Zostało również 

wydanych 9 decyzji administracyjnych na poprawę stanu sanitarnego i 1 zakazująca użycia do 
produkcji zanieczyszczenia surowca w tym przypadku chodziło o zakład kosmetyczny, który 
produkował dany kosmetyk do tatuażu. 
Reasumując stan sanitarno - higieniczny zakładów produkujących żywność oraz żywienia 
zbiorowego ocenia się na dobry, gorzej natomiast wypadają stołówki. 
Ocena stanu sanitarnego placówek oświatowo - wychowawczych została przeprowadzona 
w 50 placówkach w których dokonano 72 kontroli. W 3 obiektach stwierdzono stan sanitarno 
- techniczny za zły, wydano 8 decyzji na poprawienie tego stanu. 
Warunki nauczania w szkole podczas których wlicza się meble, ławki, krzesła itp. są niezbyt 
dobre gdyż dzieci nie siedząc przy odpowiednich ławkach za blisko tablicy co wiąże się 
z chorobami kręgosłupa oraz zepsuciem wzroku. Innym natomiast problemem jest otyłość 
dzieci, która wiąże się ze sprzedażą chipsów, Past foodów sprzedawanych w szkolnych 
sklepikach. 
Nadorem Inspektora jest objętych 13 przedszkoli w których stan sanitarny pod względem 
czystości nie budzi zastrzeżeń. Jednakże zły stan sanitarno - techniczny stwierdzono 
w Przedszkolu Miejskim Nr 1 w Koluszkach, podłogi zniszczone z ubytkami, klepki 
parkietowe ruchome, stolarka okienna zniszczona, wypaczona - wydano decyzję 

administracyjną z terminem wykonania do 31 sierpnia 2009r. 
Przedszkole w Różycy jest bardzo małe i posiada kuchnię, która nie spełnia wymogów 
sanitarno - technicznych. 
Jeśli chodzi o szkoły to pod nadzorem znajduje się 20 SP, 9 Gimnazjów, 1 LO, 3 ZSP i 3 
ZSO. 

12 



( 

\, 

Zły stan techniczny stwierdzono w 2 szkołach: SP w Górkach Dużych i SP w Koluszkach. 
Zły stan dotyczył ciągów komunikacyjnych, pomieszczeń sanitarnych i podłóg w salach 
lekcyjnych. Natomiast w pozostałych szkołach stan jest zadawalający. 
W SP w Wodzinie Prywatnym i SP w Różycy doprowadzono do właściwego stanu 
technicznego podłóg w pomieszczeniach , drzwi w klasach i pomalowano wszystkie sale 
lekcyjne i korytarze. 
W ZSP Nr. 2 w Koluszkach wymieniono stolarkę okienną. 
W gimnazjach i w Specjalnym Ośrodku szkolno - Wychowawczym w Koluszkach stan 
sanitarno - techniczny nie budził zastrzeżeń. 
17 szkół posiada samodzielną sale gimnastyczna, 6 posiada wspólną salę gimnastyczną 
w pozostałych przypadkach dzieci ćwiczą na korytarzach holach, co powinno ulec zmianie 
podkreśliła Pani Inspektor. 
W 2008 roku zostały oddano do użytku Hale Sportową na ul. Żeromskiego, oraz w Tuszynie. 
Na terenie powiatu łódzkiego wschodniego znajduje się 233 zakładów pracy w których 
zatrudnionych jest 5838 osób. Przeprowadzono 67 kontroli w 61 zakładach o różnej tematyce 
kontroli. Głównie były brane pod uwagę zakłady zajmujące się preparatami chemicznymi, 
sprawdzano równię NDS i NDN, gdyż w nich pracownicy są szczególnie narażeni na choroby 
zawodowe. 
W trzech zakładach przemysłu spożywczego gdzie praca jest w nadmiernym hałasie wydano 
decyzje zmniejszenia hałasu. 
Podsumowując zakłady w których występuję duże narażenie dla zdrowia są przeprowadzane 
częste kontrole i zakłady spełniają odpowiednie warunki przy stanowiskach pracy. Na terenie 
powiatu nie wystąpiły choroby zawodowe oprócz jednej, która pojawiła się u pracownika 
leśnictwa w Bedoniu - borelioza. 
W zakresie inwestycji Powiatowy Inspektorat Sanitarny w Łodzi załatwił ogółem 155 spraw. 
W roku 2008 realizowane były następujące programy: "Trzymaj formę", Program, 
Ograniczenia Zdrowotnych Następstw Palenia Tytoniu w Polsce, "Radosny Uśmiech, 
Radosna Przyszłość", Profilaktyka HIV/AIDS. 
Na koniec Pani Inspektor podziękował Starostwu za współpracę, która bardzo pomyślnie się 
układa. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawieni opmll Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki w tym zakresie. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy 
Kabat poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionej uchwały. W wyniku przeprowadzonego głosowania 
uchwała została podjęta jednogłośnie przy ilości głosów "za" - 19, "przeciw - O, "wstrzymuję 
się" - O. Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Pkt 15. porządku o brad_---=P....;:;o...;::d:.a.j ę..,;c;;;.;;i~e_U..;:;;..;:;c.:::h;...:,.w:....::a::.::łyol....-w...:..:.........:;;s~p~r.:::aw...;..:...;;.ie;;;;......;z;;;;.;m=ia:;:.;:n:::.vl........lp!;:.:l::.:;;a:..;::n::..;::;;u 
finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepelnosprawnych w 2009 roku. 

Projekt uchwały omówiła pani Skarbnik. Zmiany dotyczą zmian w rehabilitacji zawodowej 
jak i rehabilitacji społecznej. W ramach rehabilitacji zawodowej przeniesienie kwoty 897.00 
zł z zadań - finansowanie kosztów szkolenia i przekwalifikowania zawodowego osób 
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niepełnosprawnych. Natomiast w zakresie rehabilitacji społecznej zwiększenie planu o kwotę 
103.00 zł, kwota ta dotyczy przesunięcia z zadania pn. zaopatrzenie w przedmioty 
ortopedyczne i środki pomocnicze, celem pokrycia kosztów wyjazdu kolejnej osoby 
niepełnosprawnej na turnus rehabilitacyjny. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opmll Komisji Budżetu 

oraz Komisji Polityki Społecznej w tym zakresie. 
Finansów 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 

iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej - Pan Jarosław Suwalski poinformował, 

iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionej uchwały. W wyniku przeprowadzonego głosowania 
uchwała została podjęta jednogłośnie przy ilości głosów "za" - 19, "przeciw - O, "wstrzymuję 
się" - O. Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Pkt 16. porządku obrad - Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany uchwały 
w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Sekretarz. Proponowane zmiany dotyczą utworzenia 
w Starostwie Powiatowym w Łodzi nowej komórki organizacyjnej - Biura Rady i Zarządu 
Powiatu. Dotychczas funkcjonowało stanowisko ds. obsługi Rady Powiatu oraz w Wydziale 
Organizacyjnym stanowisko ds. obsługi Zarządu Powiatu. Na kolejnej sesji będą bardziej 
przybliżone proponowane zmiany, gdyż w pierwszej kolejności należy zmienić Regulamin 
Organizacyjny Starostwa Powiatowego w Łodzi. Ponadto zaproponowano dokonanie zmian 
w odniesieniu do zapisów ustawy z dnia 21 listopada 2008r. o pracownikach samorządowych. 
Zmiany dotyczą sprawowania funkcji przez Sekretarza Powiatu i Skarbnika Powiatu, który 
jest zatrudniany na podstawie umowy o pracę, zatem do właściwości Rady Powiatu nie należy 
już powoływanie i odwoływanie Sekretarza Powiatu jak i Skarbnika Powiatu. 
Zmiana inna, która się znajduje w powyższej uchwale dotyczy Kierowników Wydziałów. 
Do tej pory w spotkaniach sesyjnych mogli uczestniczyć tylko kierownicy wydziału, taki był 
zapis w Regulaminie Starostwa stąd propozycja aby w to miejsce wpisać pracowników 
Starostwa. W Statucie Powiatu Łódzkiego Wschodniego był zapis, że Rejestr uchwał 
był prowadzony przez Starostę i tu by nastąpiła zmiana rejestr uchwał zostałby przekazany 
do prowadzenia przez biuro rady i biuro zarządu powiatu. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawieni opinii Komisji Statutowo - Regulaminowej 
w tym zakresie. 

Przewodniczący Komisji Statutowo - Regulaminowej - Pan Włodzimierz Bereziński 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pan Konrad Kobus powiedział, iż Komisja Rewizyjna zaproponowała wprowadzenie zmian 
w Statucie, dotyczących zapisów odnośnie rozpatrywania skarg. 
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Pan Sekretarz odpowiedział, ze wniosek wpłynął dopiero 20 maja 2009r., a zmiany są bardzo 
szczegółowe (dotyczące trybu rozpatrywania skarg). Statut powiatowy nie posiada takiego 
trybu jest tylko zapis, że skargi są przesyłane do analizy i rozpatrywania przez Komisje Stałe 
Rady Powiatu. Można je wprowadzić ale należy zapoznać Radnych z przedstawionymi 
ZmIanamI. 
Pan Sekretarz zaproponował aby to przenieść na następną sesję. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionej uchwały. W wyniku przeprowadzonego głosowania 
uchwała została podjęta jednogłośnie przy ilości głosów "za" - 19, "przeciw - O, "wstrzymuję 
się" - O. Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Pkt 17. porządku obrad - Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Regulaminu 
Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Łodzi. 

Projekt uchwały omówił Pan Krzysztof Diug - Sekretarz Powiatu. Niniejszy projekt powstał 
( w związku z art. 49 ust. 2 i 4 ustawy z dnia 30 czerwca 2005r. oraz § 2 i 3 Rozporządzenia 

Ministra Finansów z dnia 24 czerwca 2006r. w sprawie kwot, których przekroczenie 
powoduje obowiązek prowadzenia audytu wewnętrznego w jednostkach sektora finansów 
publicznych. Proponowane zmiany wynikają z konieczności wprowadzenia stanowiska 
Audytora Wewnętrznego, z powodu przekroczenia przez Powiat Łódzki Wschodni progu 
kwotowego - 40 mln. zł. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawieni opinii Komisji Statutowo - Regulaminowej 
w tym zakresie. 

Przewodniczący Komisji Statutowo - Regulaminowej - Pan Włodzimierz Bereziński 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, choć uchwała budziła 
wątpliwości. 

Pani Skarbnik poinformowała, że w projekcie uchwały o finansach publicznych, która miała 
wejść w życie od stycznia 2009 roku była wzmianka, że nie trzeba mieć zatrudnionego 
pracownika na stałe tylko na umowę zlecenie. Jednak uchwała nie została wprowadzona, stąd 
ta propozycja powstała. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionej uchwały. W wyniku przeprowadzonego głosowania 
uchwała została podjęta jednogłośnie przy ilości głosów "za" - 17, "przeciw - O, "wstrzymuję 
się" - 1. Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Pkt 18. porządku obrad - Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia pomocy 
rzeczowej od Gminy Rzgów na modernizację dróg powiatowych w 2009 
roku. 

Projekt uchwał omówił Pan Naczelnik - Dariusz Łukowialc. Sprawa dotyczy przyjęcia 
pomocy rzeczowej od Gminy Rzgów na modernizację dróg powiatowych w 2009 rok 
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na łączną kwotę 1.555.000,00 zł. Kwota ta przekłada się na zadania inwestycyjne jakie 
planuje gmina Rzgów. 
W uchwale Nr XXXIV/223/2008 Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 18 grudnia 2008r. 
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 
modernizację dróg powiatowych w 2009r. Ujęto wzrost o 500 tys. zł na kolejny zakres zadań 
inwestycyjnych realizowanych przez gminę Rzgów na drogach powiatowych. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów 
oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki w tym zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinfonnowała, 
iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy 
Kabat poinfonnował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionej uchwały. W wyniku przeprowadzonego głosowania 
uchwała została podjęta jednogłośnie przy ilości głosów "za" - 18, "przeciw - O, "wstrzymuję 
się" - 1. Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Pkt 19. porządku obrad - Podjęcie Uchwały w sprawie zatwierdzenia 
projektu pn. "Inwestycja w kadrę" realizowanego w ramach Priorytetu VI 
"Rynek pracy otwarty dla wszystkich" Działania 6.1 "Poprawa dostępu do 
zatrudnienia oraz wspieranie aktywności zawodowej w regionie" Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 - 2013. 

Projekt uchwał został przedstawiony prze Panią Skarbnik. Projekt został opracowany 
w związku z zamiarem ubiegania się o przez Powiatowy Urząd Pracy Łódź - Wschód 
o współfinansowanie z Europejskiego Funduszu Społecznego projektu pn. "Inwestycja 
w kadrę" - Poddziałanie 6.1.2 POKL. Celem projektu jest podniesienie w ciągu 24 miesięcy 
jakości oraz dostępności usług świadczonych przez Urząd Pracy na rzecz osób bezrobotnych. 
Wartość projektu oszacowano na 365.032,97 zł, w tym: kwota dofinansowania 310.278,01 zł, 
udział własny (Fundusz Pracy) 54.754,96 zł. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów w tym 
zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinfonnowała, 

iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionej uchwały. W wyniku przeprowadzonego głosowania 
uchwała została podjęta jednogłośnie przy ilości głosów "za" - 18, "przeciw - O, "wstrzymuję 
się" - 1. Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Pkt 20. porządku- Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Radni nie zgłosili interpelacji. 
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Pkt 21. porządku obrad - Wolne wnioski i sprawy różne . 

• :. Pan Przewodniczący Rady Gminy Nowosolan odniósł się do dyskusji w której była 
omawiana droga w Wiączyniu Dolnym. Pan Przewodniczący przybliżył sprawę drogi 
tzw. Marmurowej o której remoont już apelował u Wójta gminy Nowosolna. Pan 
Radny zaznaczył, że o drogę powinien się upominać i walczyć Wójt. W 2007 roku 
Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki podczas objazdowego 
spotkania, uznała stan tej drogi jako zły i do tej pory nic nie zrobiła by poprawić stan 
jej nawierzchni, a coraz częściej dochodzi na niej do wypadków. Pan Przewodniczący 
zaprosił Radnych Powiatu do uczestnictwa w komisji objazdowej w gminie 
Nowosolna aby mogli sarni stwierdzić stan nawierzchni przedstawionej wyżej drogi . 

• :. Pan Wicestarosta przedstawił zaproszenie na turniej wybitnych szachistów 
wywodzących się z kręgów politycznych i radnych samorządowych. Jeżeli ktoś 

chciałby wziąć udział w turnieju w Referacie uzyska szczegółowe informacje 
o miejscu, czasie i kosztach . 

• :. Pan Wicestarosta przekazał również, że relacje z II Święta Powiatu znajdują się 
na stronie internetowej powiatu. Święto należ uznać za udane podkreślił Pan 
Wicestarosta . 

• :. Pan Radny Kabat nawiązał do sprawy zgłoszonej przez Pana Przewodniczącego Rady 
Gminy Nowosolna . 

• :. Pan Maciej Piasecki poruszył temat budowy hali sportowej przy ZSP Nr 1 
w Koluszkach. Sala, która w obecnej chwili obowiązuje jest w opłakanym stanie i jej 
stan jest najgorszy ze wszystkich szkół powiatu łódzkiego wschodniego. Pan Dyrektor 
poinformował, że jeśli zacznie się coś dziać w przedstawionej sprawie, służy każdą 
pomocą. 

.:. Pan Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o wręczenie statuetek pana 
Wiceprzewodniczącego, Radnym, których nie było na uroczystości. Pan Bereziński 
podkreślił niską frekwencję Radnych Powiatu na uroczystościach Święta Powiatu . 

• :. Pan Przewodniczący przypomniał o kontroli z RIO jak miał miejsce w Starostwie 
pismo w tej sprawie otrzymała Komisja Rewizyjna jak i Przewodniczący Rady 
Powiatu, który to pismo przedstawił . 

• :. Pan Przewodniczący przedstawił pismo, które wpłynęło do Rady Powiatu od Rady 
Sołeckiej z Wiśniowej Góry, w którym dziękuje za przeznaczenie środków na remont 
drogi . 

• :. Następne pismo, które przedstawił Pan Przewodniczący dotyczy remontu drogi 
w JanÓwce . 

• :. Kolejne pismo od Radnych Nowosolna do Rady Powiatu w sprawie spotkania 
Przewodniczącego i Przewodniczących Komisji w celu poprawienia współpracy. 
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Pan Przewodniczący zaproponował aby takie spotkanie odbyło się podczas najbliższego 
posiedzenia zarządu. Zarząd wyraził na to zgodę jak i Przewodniczący gminy Nowosolna. 

Pkt 22. porządku obrad - Zamknięcie obrad XXXIV Sesji Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego. 

Przewodniczący Rady Pan Ryszard Surowiec podziękował wszystkim 
za udział i zamknął obradyXXXIX Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Protokołowała: 
Dorota Piekarek 

y Rady powiatu 
Wschodniego 
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